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Verslag JAARVERGADERING LOOPGROEP DE LUTTE  

Woensdag 12 februari aanvang: 19:30 uur De Vereeniging 

 

 

Aanwezig 31 leden 

Afgemeld 13 leden 

Afwezig zonder kennisgeving 110 

 

Agendapunt 1: Opening Voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

De voorzitter (Jeroen) schetst het misschien wel historische karakter van deze ALV 

omdat we dit jaar 20 jaar bestaan en dat de behoefte/mogelijkheid er is een erelid te 

benoemen. Met het vertrek van Jos Alberink uit het bestuur is afscheid genomen van het 

laatste bestuurslid met  een langdurige staat van dienst. Yke Scholten stelt zich 

verkiesbaar. 

Sinds het vertrek van Maarten van Manen vorig jaar is er een vacature voor 

penningmeester. Gelukkig wil Gisela van Langen de financiële administratie voortzetten. 

Een moeizame speurtocht naar een nieuwe voorzitter heeft niets opgeleverd, zowel 

intern niet en ook extern niet. Wat overblijft is een uit drie personen bestaand bestuur en 

de voorzitter roept op om deze mensen te ondersteunen om de vereniging bestuurlijk in 

de benen te houden. 

De teller staat op 154 leden. Agnes ter Grote wordt bedankt voor haar jarenlange 

verzorging van de verjaardagskaartjes. Haar taak wordt overgenomen door Joyce van 

Haastrecht die gelijk maar even nieuwe kaartjes heeft ontworpen. 

 

Agenda punt 2: Goedkeuring jaarverslag 2013 

Jaarverslag 2013, feitelijk nog gemaakt door Yvonne Barelds, is zonder wijzigingen 

goedgekeurd. 

 

Agendapunt 3 : Jaarverslag 2014 door secretaris 

Loopgroep evenementen 

 28e GD-Loop (23-3-2013) 

 30e Dorpsloop (29-6-2013) 

 8e Heurnetocht (12-5-2013) 

 29e Snertloop (1-12-2013): 

 

Clubkampioenschap HL-tak met gezamenlijke afsluiting bij de Vereeniging.  

Fartlektrainingen 1x per maand 

 

Algehele conclusie: goede deelname en een prima doorstart van de Heurnetocht en 

topdrukte bij de Snertloop met prima snert.  

 

Jaarlijkse SW en HL 

Familiedag: door een te geringe belangstelling ging de familiedag helaas niet door.   

Lessen Nordic Walking: dit was een vervolg op vorig jaar. Wederom een succes met 4 

nieuwe leden.  

Weekendje weg; is om de twee jaar. Daarom in 2013 geen weekendje weg.   

Oliebollentraining (31-12-2013), dit jaar weer goed bezocht door zowel wandelaars als 

hardlopers.  
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Bezoek aan/contact met partnerverenigingen / lopen 

Lenteloop  –  samen OLC, Dionysos en Iphitos. Dit jaar in bij 

ons in De Lutte. Het was de eerste mooie zaterdag van het jaar. Mede daardoor waren er 

75 lopers.   

 

Bezoek aan/contact met partnerverenigingen / lopen 

Lenteloop  –  samen OLC, Dionysos en Iphitos. Dit jaar in bij ons in De Lutte. Het was de 

eerste mooie zaterdag van het jaar. Mede daardoor waren er 75 lopers.   

 

Ingekomen stuk: Bertus Vischedijk over relatie met Gildehaus en Borgholzhausen 

Klemmende oproep van Bertus V. om de historische  banden met onze partnerclubs 

Gildehaus en Borgholzhausen te onderhouden. Ze nemen in grote getale aan onze 

evenementen deel, wij zuinig en soms niet aan de hunne. 

 

 

Agendapunt 4: Jaarverslag 2014 penningmeester 

Een positief resultaat van € 5.167. in hoofdlijnen kan in vier posten dit resultaat 

verklaard worden:  

 Een goede jubileum Dorpsloop met extra sponsoring zonder extra kosten,  

 Een super Snertloop met recorddeelname zonder extra kosten,  

 Minder kosten voor ledenactiviteiten doordat de familiedag niet doorging vanwege 

te geringe belangstelling,  

 Beperkte kosten voor kleding, alleen de nabestelling van jack’s die nog niet 

geleverd waren.  

Voorstel is dan ook om het contributiebedrag van € 30 niet aan te passen.  

 

 

Agendapunt 5: Kascontrolecommissie 

verslag kascontrolecommissie 2014 deze keurt jaarrekening goed en stelt de ALV voor de 

penningmeester te dechargeren. Voorstel wordt overgenomen. De commissie bestond uit 

Ilona Geerdink en Gerrie Grote Punt.  

 

Benoeming van nieuwe kascontrolecommissie 2014 

Ilona Geerdink neemt afscheid van de commissie en word bedankt voor de kascontrole 

van de afgelopen 2 jaren. De nieuwe commissie bestaat nu uit: Gerrie Grote Punt en 

Albertine Haarman. 

 

 

Agendapunt 6:  Goedkeuring criteria erelidmaatschap 

Een bijzonder onderwerp op de agenda. Criteria voor het benoemen van een lid als erelid 

zijn aangenomen. In hoofdlijnen zijn dit de criteria op basis waarvan iemand als erelid 

wordt benoemd:  

 Je bent een groot aantal jaren (minimaal 15 jaar) verdienstelijk geweest voor de 

Loopgroep of zijn voorgangers,  

 Die inzet is veel meer dan normaal van een lid verwacht mag worden,  

 De inzet is belangeloos geweest,  

 De persoon is loyaal en positief t.o.v. de vereniging,  

 De persoon heeft initiatieven genomen die tot vernieuwing hebben geleid,  

Vooral het laatste criteria is ook belangrijk. Want de titel van erelid moet wel bijzonder 

blijven. Daarom is ook als voorwaarde genoemd dat per jaar maar één lid als erelid 

wordt benoemd. Alleen een langdurig lidmaatschap is niet voldoende voor deze titel.  

Elk lid kan iemand voordragen en het is tenslotte de algemene ledenvergadering die een 

slotakkoord moet geven.  

Behalve de titel hoeft het desbetreffende lid ook geen contributie meer te betalen. 
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Voordracht Bertus Visschedijk als erelid. 

Bertus heeft aan de wieg  het ontstaan van de Loopgroep gestaan en aan de voorgangers 

van onze vereniging namelijk de organisatieteams van de Dorps- en de Snertloop. En 

natuurlijk deed hij het niet alleen maar hij was wel de stuwende kracht hier achter.  

Bertus heeft zich  

 meer dan dertig jaar ingezet voor de Loopgroep De Lutte in de vorm van:   

Het voorzitterschap 

De sponsorcommissie 

De organisatie van de Dorpsloop, Snertloop en de Gildehaus 

Dinkelloop 

Archiefvorming 

 Daarbij was hij het gezicht van de Loopgroep De Lutte naar de buitenwereld toe;  

 Zijn vernieuwingsdrang werd zichtbaar in: 

de snelle Afrikanen die meededen in de Dorpsloop. Dit was nieuw voor de 

regio.  

Het toevoegen van de Wandelafdeling op zijn initiatief. 

Huldiging van Bertus . 

 

 

Agendapunt 7: Bestuursverkiezing 

Aftredend en niet herkiesbaar bestuurslid: Jos Alberink (algemeen lid met 

aandachtsgebied Hardlopen).  Yke Scholten wordt voorgedragen als de opvolger van Jos.  

Afscheidswoordje en bloemen voor Jos.  

 

Aftredend en niet herkiesbaar bestuurslid: Jeroen Bosch (voorzitter). Er zijn geen 

kandidaten gevonden om het voorzitterschap over te nemen. Afscheidswoordje en 

bloemen voor Jeroen door secretaris. 

 

Vanaf hier neemt de secretaris de leiding van de vergadering en geeft vanuit het nieuwe 

bestuur een woordje over de te volgen koers.  

 

 

Agendapunt 8: Mededelingen 

 Reanimatielessen (op woensdag 12 en 19 maart voor ongeveer 12 personen per 

avond. Miriam Bekke is weer bereid om ook volgend jaar deze lessen weer te 

geven. Opgave kan na afloop van de vergadering en er volgt nog een mail.  

 Stand van zaken van de website. Mogelijkheid van redacteursrechten. Shoutbox 

 November 2014, 20 jarig bestaan van onze vereniging. 

 Voorlopige taakverdeling bestuur 

 

 

Agendapunt 9: Rondvraag 

Vraag aan nieuw bestuurslid Yke Scholten om zich voor te stellen. 

 

Agendapunt 10: Sluiting 

Om 21:00 uur sluit de secretaris de vergadering en wordt aansluitend aandacht geschonken 

aan het borreluurtje. 

 


